
 

Referat fra generalforsamlingen 

 

Generalforsamling i Men´s section  

Tid:  Lørdag den 01. oktober 2022. 

Sted:  Skærbæk Mølle Golfklub Ølgod. 

 

DAGORDEN 

Punkt 1 Valg af dirigent 

Kurt Skov blev valgt til dirigent. 

  

Punkt 2 Formandens beretning 

Vi startede sæsonen med opstartsmatch søndag d. 27. marts. 

Vi har i år haft 27 spillere der har betalt kontingent. Det er slet ikke så dårligt. Igennem sæsonen 2022 har vi 

været 12-14 mænd pr. gang. Det er lidt bedre end sidste år. 

Vi vil i bestyrelsen diskutere hvad der kan laves af tiltag for at vi kan få en endnu bedre tilslutning næste 

sæson. 

 

Onsdag d. 8. juni havde vi Match mod Varde Men´s section UHA Varde stillede med ca. dobbelt så mange 

mænd som os og vi fik en god gang tæsk. 

 

Tirsdag d. 9. aug. havde vi vores årlige Match mod Ladies Section UHA UHA endnu en gang fik vi en gang 

stryg. Også her var vi i undertal og det fik konsekvenser. 

 

Lørdag d. 17. august var der udflugt til Trehøje Golfklub. Super bane men svær. Det var en god tur hvor vi 

hyggede os på runden og fik en gang mad og øl efterfølgende. 

 

 

Punkt 3 Fremlæggelse af regnskab 

  Vi startede sæsonen ud med 11.644,- på kontoen. 

Nu hvor sæsonen er overstået har vi 17.711,- på kontoen. Herudover har vi nogle golfbolde 

og nogle gavekort liggende - ca. 500,-. 

Regnskabet blev gennemgået og godkendt. 

 

 



 
Punkt 4 Valg til bestyrelsen 

Formand Mogens Haahr afgår efter tur men er villig til genvalg. Han blev genvalgt. 

Kasserer Erik Nyblom afgår efter tur men er villig til genvalg. Han blev genvalgt. 

B-medlem Kjeld Skov afgår efter tur men er villig til genvalg. Han blev genvalgt. 

B-medlem Henrik Weis afgår efter tur. Han ønskede ikke genvalg 

 

Gert Ølgaard blev foreslået som ny bestyrelsesmedlem af bestyrelsen og blev valgt. 

Vi ønsker Gert velkommen i bestyrelsen. 

 

Punkt 5 Behandling af forslag 

Forslag skal være formanden (ms.haahr@stofanet.dk) i hænde senest lørdag den 24. 

september. Der var ikke indkommet forslag. 

 

Punkt 6 Eventuelt 

Der blev diskuteret hvad der kunne gøres for at optimere mad kvaliteten. Vi vil i bestyrelsen 

kontakte Hjedding Hotel og høre om vi kan lave en aftale med dem.  

Det blev konstateret at der i år er kommet 4 nye medlemmer som har været meget aktive 

om onsdagen. ”Det er dejligt at der kommer nyt blod til”. 

Der var forslag om at holde nogle lørdagsarrangementer evt. med mad/pølse og uddeling af 

præmier. 

Ønsker til Spilleplanen 2023: 

Flere hulspilds spil og for korte pots samt flere nærmest flag. 

Flere normale spil. Evt. spil med en holdbold/farvetbold. 

 

Vi har tidligere år doneret en del af "overskuddet" til klubben. Vi fik en snak om det til 

generalforsamlingen - om vi skal blive ved med det, eller gøre noget andet for pengene. 

 Det blev besluttet at dette punkt skal taget op af bestyrelsen. Information vil følge sener. 
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